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2010D23524 LIJST VAN VRAGEN – TOTAAL 

1 
Hoeveel kubieke meter aan overcapaciteit is beschikbaar in de rijksbagger-
depots en hoeveel in particuliere depots? 

2 
Werkt de overcapaciteit van Rijksbaggerdepots concurrerend met 
particuliere depots? Wordt door de overcapaciteit de prijs voor 
baggeropslag gedrukt? Zo nee, waarom niet? 

3 
Is het, nu er sprake is van overcapaciteit in Rijksbaggerdepots, mogelijk de 
vergunning van particuliere baggerdepots in te perken? Zo nee, waarom 
niet? Kunt u aangeven op welk moment u verwacht dat dit wel mogelijk 
zal zijn? 

4 
Klopt het dat de vrijkomende toepasbare (NT) bagger door de aannemer 
verplicht moet worden aangeboden bij een Rijksbaggerdepot tegen een 
nul-euro-tarief (excl. loonkosten)? Zo ja, is deze maatregel strijdig met het 
Europese aanbestedingsrecht? 

5 
Klopt het dat Waternet een nul-euro-tarief betaalt bij het Rijksbagger-
depot? Zo ja, deelt u de mening dat de markt hier buitenspel wordt gezet? 

6 
De toenmalige staatssecretaris van Verkeer en Waterstaat heeft in haar 
brief van 25 januari 2010 (Kamerstuknummer 27 625-157) gemeld de 
belanghebbenden te consulteren omtrent de nieuwe berichten in de 
baggerdepotruimte in relatie tot het aanbod van NT bagger. Kunt u 
uiteenzetten tot welke voorlopige resultaten dit heeft geleid? 

7 
Kunt u aangeven of het uw voornemen is om, gezien de beschikbare 
(over)capaciteit in de markt voor NT bagger, geen nieuwe bestuursak-
koorden te tekenen, noch bestaande te verlengen? Kunt u aangeven wat 
de meerwaarde is van de bestaande bestuursakkoorden in de huidige 
markt? 

8 
Wat is de status van het Besluit Bodemkwaliteit in relatie tot de veront-
dieping van zandwinputten met toepasbare bagger? 

9 
Waarom is het Rijksbaggerdepot Slufter, in tegenstelling tot het Hollands 
Diep en IJsseloog, wel geopend voor niet-toepasbare bagger uit geheel 
Nederland? Deelt u de mening dat dit gezien de geconstateerde overcapa-
citeit in de markt marktverstorend werkt? 

10 
Hoeveel kubieke meter bagger zal in de komende 10 jaar uit de rivieren 
gebaggerd moeten worden? Hoeveel kubieke meter is daarvan naar 
verwachting niet ernstig genoeg verontreinigd om in aanmerking te 
komen voor storting in Rijksbaggerdepots? Is het mogelijk, vanwege 
landelijk gebrek aan stortcapaciteit voor deze categorie bagger, de 
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Rijksbaggerdepots hiervoor toch open te stellen? Zo nee, waarom niet? 
Welke oplossing kunt u aandragen voor de overcapaciteit? 

11 
Kunt u aangeven hoeveel bagger afkomstig uit binnenwateren nog op zee 
wordt gedumpt? 

12 
Deelt u de mening dat met het oog op de voldoende capaciteit in 
Rijksbaggerdepots, het zinvol is om deze in te zetten voor het storten van 
bagger ter ontlasting van de stort in voormalige zandwinputten? Zo nee, 
waarom niet?
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